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Or.0012.1.2025      

Protokół Nr 8/2025 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Transportu i Dróg 

Rady Powiatu Mławskiego 

odbytego w dniu 23 stycznia 2025 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Sławomira Wieczorka – Przewodniczącego Komisji 

    

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonych list obecności oraz 

zaproszeni goście. 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Otworzył ósme posiedzenie Komisji, powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczy 5 członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołów Nr 6/2024 i Nr 7/2024 z posiedzenia Komisji.  

 

Komisja przyjęła protokół Nr 6/2024 (4 głosy za, 1 głos wstrzymujący się). 

Komisja przyjęła protokół Nr 7/2024 (4 głosy za, 1 głos wstrzymujący się). 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zaproponował następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie protokołów Nr 6/2024 i Nr 7/2024 z posiedzenia Komisji.  

4. Uchwalenie porządku obrad.  

5. Opracowanie i przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2024 rok. 

6. Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

7. Zapytania i wolne wnioski.  

8. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego 

Komisji. 
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Punkt 5 

Opracowanie i przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2024 rok. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Odczytał sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, 

Transportu i Dróg Rady Powiatu Mławskiego za 2024 rok. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Komisja przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji za 2024 rok (4 głosy za, 1 głos 

wstrzymujący się). 

 

Punkt 6 

Opracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 rok. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Przedstawił propozycje do planu pracy na 2025 rok. 

Poprosił członków Komisji o zgłaszanie uwag, wniosków i propozycji do planu pracy na rok 

2025. 

 

Członkowie Komisji zgłosili swoje propozycje do planu pracy na rok 2025. 

 

Komisja opracowała i przyjęła plan pracy Komisji na 2025 rok, który stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Punkt 7 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pan Jerzy Nowakowski – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, czy jest możliwość wyjazdu Komisji w celu obejrzenia stanu dróg powiatowych, czy 

efektów realizacji danej inwestycji? 

 

Pan Leszek Ślubowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Mławie 

Odpowiedział, że tak. Konieczne jest poinformowanie stosunkowo wcześniej o dacie wyjazdu 

Komisji w celu organizacji transportu.  

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zapytał, kiedy będzie wynik oceny wniosku złożonego do Marszałka Województwa                        

o dofinansowanie zadania pn.: „Rozwój infrastruktury drogowej na terenie powiatu 

mławskiego” ze środków budżetu Województwa Mazowieckiego w ramach instrumentu zadań 

ważnych dla równomiernego rozwoju województwa mazowieckiego? 

 

Pan Leszek Ślubowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Mławie 

Odpowiedział, że trudno jest powiedzieć kiedy, natomiast wniosek został złożony. Podejrzewa, 

że decydującym czynnikiem o rozpatrzeniu wniosku może być ilość dostępnych środków 

finansowych w budżecie województwa na to zadanie. Niemniej jednak decyzja w ciągu 

miesiąca powinna zostać otrzymana.  

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zapytał również, jak często są nabory tego typu wniosków? 
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Pan Leszek Ślubowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Mławie 

Odpowiedział, że raz w roku są nabory na tego typu wnioski o tak dużą kwotę dotacji.  

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zapytał, na jakie inwestycje drogowe są jeszcze w najbliższym czasie plany składania 

wniosków o dotacje? 

 

Pan Leszek Ślubowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Mławie 

Odpowiedział, że na chwilę obecna jest złożony wniosek na skrzyżowanie (Dunaj – 

Strzałkowo), oczekiwana jest odpowiedź. W trakcie realizacji są dwie inwestycje:                           

w miejscowości Kuklin i Dzierzgowo – Brzozowo Nowe. O ewentualnych nowych wnioskach 

decydował będzie Zarząd Powiatu Mławskiego oraz Radni Powiatu Mławskiego. W planach 

jest inwestycja dotycząca rozbiórki i budowy nowego mostu w miejscowości Szumsk oraz ulica 

Kościuszki w Mławie.  

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zapytał, czy przy składaniu wniosku o dofinansowanie zadania dotyczącego mostu konieczna 

jest budowa nowego mostu czy remont? 

 

Pan Leszek Ślubowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Mławie 

Odpowiedział, że nie może być to remont. Składając taki wniosek w programie mostowym 

musi być spełniony warunek: podniesienie klasy nośności obiektu (do klasy C lub wyżej – B, 

A). Możliwa jest przebudowa, rozbudowa, bądź też budowa nowego obiektu.  

 

Punkt 8 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Sławomir Wieczorek - Przewodniczący Komisji 

Zamknął ósme posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego, Transportu              

i Dróg. Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

         Przewodniczący Komisji 

        

   Sławomir Wieczorek 

 

 

 
Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

28.01.2025 r. 


